
1 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EXECUJET HAITE 
AVIATION SERVICES CHINA 

Job Description 职位描述 
                      MAINTENANCE CERTIFYING STAFF ENGINEER  飞机维修工程师 
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Company Overview  

ExecuJet Haite Aviation Services China Co. Ltd is a full-service state-of-the-art business jet dedicated facility 

located at Binhai International Airport in Tianjin, China. ExecuJet Haite holds CAAC, EASA, FAA, Cayman, 

Bermuda, Aruba, Hong Kong, and Macau approvals and is an authorized service center for Dassault Falcon Jet, 

Embraer Executive Jets, and Rolls-Royce on engines. ExecuJet Haite also offers line and base maintenance 

support on multiple Bombardier and Gulfstream models as well as line support for the Boeing business jet. 

The company opened its custom-built 5,800-square meter hangar and office complex in 2014 and continues to 

expand on the Tianjin site with phases that will be completed in 2021. The site already boasts nearly 2,700 

square meters of business jet-dedicated hangar space, over 10,000 square meters of ramp space for parking, an 

on-site engine run-up bay, and a direct access security channel.   

ExecuJet Haite has earned approvals from the Civil Aviation Administration of China (CAAC) Part-145, European 

Aviation Safety Agency (EASA) Part-145, FAA Part-145 repair station, Cayman, Hong Kong, Macau, Bermuda, 

and Aruba, to perform various levels of line and base maintenance. It became the first business jet-focused MRO 

in mainland China to be awarded the prestigious EASA Part-145 certification in early 2018.    

ExecuJet Haite is a fully-equipped and Authorized Service Center for both line and base maintenance service for 

Embraer‘s Legacy 600/650 and Lineage 1000 as well as the Phenom 100 and the Phenom 300 models. 

ExecuJet Haite offers line and base maintenance support for Bombardier Learjet 60 XR, Challenger 300, 

Challenger 604, Challenger 605, Challenger 850, Global Express, XRS, Global Vision, and Global 5000/6000 

aircraft. As an Authorized Service Center for Dassault Falcon Jet, ExecuJet Haite offers both line and base 

maintenance support for the Falcon 7X and Falcon 8X. The company carries out line and base maintenance on 

multiple Gulfstream models, including the GV and GIV series, (G550 and G450). Line maintenance and AOG 

support is also provided on the Boeing BBJ 737-7. ExecuJet Haite is also a Rolls-Royce Authorized Service 

Center and an authorized avionics dealer for Honeywell International and Garmin in mainland China. 

 

 

 

ExecuJet Haite Aviation Services China Co., Ltd.,  
Airport Economic Zone International Logistic Area  

No.3 Street 28, Tianjin, China 300300 
T +86 22 5835 3546    F +86 22 8439 2218     

 
天津宜捷海特通用航空服务有限公司，天津市空港国际物流区第三

大街 28 号，邮编 300300 

电话 +86 22 5835 3546    传真 +86 22 8439 2218  

 
   planning@execujethaite.net    www.execujet-mro.com 

 

mailto:planning@execujethaite.net
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公司简介 

 

天津宜捷海特通用航空服务有限公司是一家先进的，提供公务机全方位专业维修服务的基地，坐落于中国天津滨海

国际机场内，天津宜捷海特拥有CAAC、EASA、FAA、开曼群岛、百慕大群岛、阿鲁巴群岛、香港和澳门的维修批

准，提供巴航、达索、庞巴迪、波音和湾流机型的航线维护和定检维修支持。 

天津宜捷海特通用航空服务有限公司于2014年开放了5800平方米的机库和办公综合体，并继续在天津扩建，计划

于2021年完工。该维修基地已经拥有近2700平方米的公务机专用机库空间，超过10000平方米的机坪停机位，一

个现场试车坪，以及一个直接进入机场控制区的安检通道。 

宜捷海特已获得中国民用航空局145部、欧洲航空安全局145部、美国联邦航空局145部维修站、开曼群岛、香港/

澳门联合管理局、百慕大群岛和阿鲁巴群岛等地的局方维修批准，可进行各种级别的航线维护和定检维修。2018

年初，宜捷海特成为了中国大陆首个也是唯一一个获得享有盛誉的EASA 145部批准的公务机维修基地。 

宜捷海特设备齐全，是巴西航空工业公司莱格赛600/650、世袭1000、飞鸿100、飞鸿300型公务机的航线维护和

定检维修授权服务中心。作为庞巴迪公司的授权服务中心，宜捷海特为庞巴迪里尔60 XR、挑战者300、挑战者

604、挑战者605、挑战者850、环球快车、XRS、环球视景和环球5000/6000公务机提供航线维护和定检维修支

持。作为达索猎鹰公务机的授权服务中心，宜捷海特为猎鹰7X和猎鹰8X提供航线维护和定检维修支持。公司对多

种湾流机型进行航线维护和定检维修，包括GV和GIV系列(G550和G450)。同时为波音737-7公务机提供航线维护

和AOG支持。宜捷海特是罗罗发动机授权服务中心、霍尼韦尔国际和Garmin在中国大陆的授权航空电子设备经销

商。 



4 
 

MAINTENANCE CERTIFYING STAFF ENGINEER 

认证维修工程师 

JOB DESCRIPTION 

工作描述 

• Carry out aircraft airframe, engine, APU and related systems maintenance IAW manufacturers 

maintenance manuals, CAAC regulations and company procedures as per your training, licenses 

and company approvals. 

• 按照厂家维修手册、民航总局法规、公司程序及你的培训、执照及公司审核，完成飞机电子及相关系统的

维修工作。 

• Update all company and aircraft documentation relating to maintenance tasks carried out at the 

end of each working day or prior to aircraft release – whichever comes first. 

• 在每个工作日末或者放行飞机前-以较早的时间为准，更新所有与维修任务有关的公司及飞机文档。 

• Carry out inspector and dual inspection functions when called upon to do so completing all 

related documentation. 

• 如需要，应发挥检查员及双重检查职能并完成所有相关文件。 

• Oversee and supervise any maintenance tasks which you delegate to subordinates or fellow 

engineers for which you will release. 

• 监督所有委派给下属或者其它工程师来完成，但由你放行的维修任务。 

• Manage the appointment of, exercise oversight and inspect all subcontractor work carried out on 

aircraft for which you will be responsible for the release ensuring that all company policies and 

procedures are adhered.  

• 管理所有由你放行的飞机外包工作，并监督及检查，保证坚守所有公司政策及程序。 

• Monitor maintenance task labour hours with respect to allocated or quoted labour hours 

informing the production manager as soon as possible.  

• 掌控分配的或报给客户的工时数，如有超出的可能性应及时报告给维修总监。 

• Implement and comply with the company procedures, standards and best practices when carrying 

out maintenance in the hangar, ramp areas and when working away from base. 

• 完成并遵守公司程序、标准，并在机库、机坪区域及外站维修时采用最优方法。 
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• Within your immediate and surrounding working areas ensure a high safety and quality standard 

are maintained at all times in accordance with company policies reporting any observations, 

concerns or known contraventions to the quality manager and production manager. 

• 在你周围的工作区域内，始终按照公司章程保证较高的安全及质量标准，如有任何发现、问题或不符应立

即向质量经理及维修总监报告。 

• At all times give due consideration to human performance limitations, “Human Factors” and 

general Health and Safety practices reporting any concerns or known contraventions to the 

quality manager and production manager. 

• 在你周围的工作区域内，始终按照公司章程保证较高的安全及质量标准，如有任何发现、问题或不符应立

即向质量经理及维修总监报告。 

• Ensure that your immediate and surrounding working areas cleaned and tidied in accordance with 

the Company’s standards before, during and after all maintenance activities and at the end of 

each working day 

• 保证你的临时及周围区域干净整洁，并保持维修活动前、中、后及每日末始终符合公司标准。 

• After each maintenance activity and at the end of each working day carry out a tool check in 

accordance with company procedures 

• 在每次维修活动后及日末根据公司程序进行工具检查。 

• After each maintenance activity and when practical at the end of each working day all GSE is to be 

cleaned and returned to its place of storage and all special tools returned to the tool store 

reporting any faulty or unserviceable items to the Tool Store personnel  

• 在每次维修活动后及日末所有地面设备都需要清洁干净并返回到其存放位置，并且在返还所有特殊工具时

如有任何损坏或不可用都需要向工具管理员报告。 

• Exercise strict control over any and all aircraft parts, materials and consumables issued to you 

ensuring that their serviceability and general integrity are not compromised in any way returning 

any unused items to the warehouse  

• 严格管理控制所有你负责的飞机配件、航材及消耗品，并保证其可用性及完整性，并不返还损坏产品至库

房。 

• Assist fellow engineers, colleagues and subordinates in any way possible and when circumstances 

permit the passing on of technical information, knowledge, experience, etc.  

• 在各方面支持同事工程师、同事及下属，并在情况允许下相互分享技术信息、知识及经验等。 
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• Assist in the correction of identified deficiencies during external, internal and independent quality 

audits and monitoring 

• 帮助改正发现的外部、内部及质量审核和检查中发现的问题。                                                                                              

• At all times carry out the duties of a Certifying Engineer within the limitations of your training, 

engineers licenses and company approvals completing all company internal and aircraft related 

documentation 

• 在填写公司内部及飞机相关文件时，应在你的培训、工程师执照及公司授权范围内履行有执照工程师的职

责。 

• Liaise and assist Maintenance Planning personnel in the research, planning and quoting of 

maintenance activities of all nature   

• 沟通并协助维修计划人员进行维修任务的研究、计划及报价。 

• Execute any other reasonable tasks which may be required by management 

执行管理层要求的其他合理任务。 

EXPERIENCE / SKILLS 

经验/技能 

• You must have 3+ years’in the business aviation industry performing maintenance in either a 

CCAR 135 organization or 145 maintenance organization 

• 3年以上的商务航空行业经验，在CCAR 135或145维修机构进行维修。 

• You must have 5+ years’ experience of performing base maintenance work in an MRO 

environment. 

• 5年以上在MRO环境下进行定检维修的工作经验。 

• Have strong working knowledge of applicable CCAR’s,  and knowledge of the FAA and EASA 

regulations are a plus.  

• 对适用的CCAR有较强的工作知识，熟悉FAA和EASA法规者优先。 

• A bachelor’s degree or above degree in Engineering, Avionics, Mechanical, Aeronautical or 

Electrical Engineering, or other aviation related degree  

• 本科或以上学历，工程，航空电子，机械，航空或电气工程，或其他航空相关专业。 

• Holder of CCAR 66 license 
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• 持有CCAR 66许可证。 

• Interpersonal skills necessary to develop and maintain effective working relationships with our 

customers, regulatory agencies and representatives, suppliers, and all levels of management team 

and other departments.  

• 具备与客户、监管机构和代表、供应商、各级管理团队和其他部门建立和保持有效工作关系所必需的人际

交往能力。 

• Excellent English oral and written communication skills CET-6 or equivalent  

• 优秀的英语听说读写能力，英语六级或同等水平。 

• Gulfstream 450, Gulfstream 650 or Falcon 7X type rating Preferred 

• 湾流450、湾流650或猎鹰7X等级优先。 

 

COMPENSATION AND BENEFITS: 

• Competitive Base Salary + Monthly and Annual Bonus + Paid Holiday Time Off + other benefits 

• 优厚的基本工资+月度及年度奖金+带薪休假+其他福利 
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CONTACT US 

ExecuJet Haite Aviation Services China Co.,Ltd 

Airport Economic Zone 

International Logistic Area 

No.3 Street 28 

Tianjin, China 300300 

 
 
 

 
Tel: +86 (22) 5835 3511 

 
Please send CVs and Cover letter to; 

请将简历发送至： 

Claire.Zhang@execujethaite.net  

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


